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Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG, które odbyło sie w dniu 24 

lutego 2014r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Aleksander Załęski -  przewodniczący komisji

2. Ryszard Klusek -  członek

3. Krzysztof Kłębek -  członek

4. Jozef Sobczak-członek

5. Zbigniew Stańczak - członek

6. Edyta Zaręba -  członek

W posiedzeniu uczestniczył pan Tadeusz Bulik Wójt Gminy Dąbrówka.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący komisji, powitał zebranych i poinformował, że 

głównym tematem posiedzenia komisji jest wysłuchanie wypowiedzi grupy inicjatywnej w składzie:

1. J' K -  sołtys miejscowości Wola Rasztowska

2. J, S - radna Gminy Klembów z miejscowości Wola Rasztowska

3. F R -  Prezes Stowarzyszenia „Wola Rasztowska"

4. E S. członek Stowarzyszenia

5. E S -  mieszkaniec Woli Rasztowskiej

na temat przyłączenia miejscowości Wola Rasztowska do gminy Dąbrówka.

Pani Jadwiga Szewczyk zabierając głos powiedziała, że gmina Dąbrówka jest gminą dynamicznie się 

rozwijającą i dlatego mieszkańcy Woli Rasztowskiej chcieliby należeć do tej gminy. Wola Rasztowska 

jest miejscowością licząca ponad 1000 mieszkańców. Mieszkańcy są aktywni społecznie. Wola 

Rasztowska posiada dużym potencjał gospodarczy, generuje duże podatki i chce należeć do gminy 

Dąbrówka, która dynamicznie się rozwija, w której są realizowane inwestycje z wykorzystaniem 

funduszy unijnych. Chce, żeby podobnie było w Woli Rasztowskiej.

Pan Sołtys wsi Wola Rasztowska poinformował, że we wsi jest ok. 15 gospodarstw rolnych, które 

utrzymują się z samego gospodarstwa. Miejscowość posiada 43 ha wspólnoty gruntowej i liczne 

działki do wykorzystania na cele społeczne.

Prezes Stowarzyszenia „Wola Rasztowsk" powiedział, że mieszkańcy nie są informowani przez władze 

gminy o inwestycjach planowanych są na terenie wsi. Mieszkańcy nie dopuścili do budowy w Woli 

Rasztowskiej spalarni śmieci i fabryki asfaltu. Brak jest współpracy pomiędzy gminą a 

stowarzyszeniem w  temacie pozyskiwania unijnych środków finansowych poinformował p. 

Romanowski.

Po wysłuchaniu wypowiedzi przedstawicieli grupy inicjatywnej, członkowie komisji wraz z Wójtem 

Gminy Dąbrówki uznali, że aktualnie podejmą działania informacyjno-konsultacyjne. Z podjęciem



wniosków i uchwał, w sprawie przyłączenia Woli Rasztowskiej, będą czekali na wpłynięcie wniosku w 

przedmiotowej sprawie, od mieszkańców sołectwa Wola Rasztowska.

W dalszej części posiedzenia p. Aleksander Załęski odczytał pismo sołtysa wsi Kuligów, w sprawie 

przywrócenia kursu autobusu z Warszawy do Kuligowa o godz. 22.10, które skierowane zostało do 

Departamentu Nieruchomości i Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie oraz pismo 

swoje, w którym występuje jako radny gminy Dąbrówka, o pomoc w udrożnieniu ujścia rzeki Bug. 

Pismo zostało skierowane do Wojewody Mazowieckiego i do wiadomości Starosty Wołomińskiego i 

Wyszkowskiego.

Na tym protokół zakończono


